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Tønsberg fallskjermklubb 
 
   
Styremøte: #04 2022 

 

Innkalt styret ved:   
Rune Aune RA Innkalt: 17.06.22  16:30 – 21:00 
Elias B. Syslak ES 
Ingvild Finvåg IF 

Kristina Aarvold KAA Sted: Fysisk Jarlsberg 
Alex Aspheim AA    

Innkalt:      
Daglig leder Kjetil Viste Levik DL    
Vara Svein E Jackwitz SEJ    
Andre Audun Wik AW 
Frafall Kristina, Svein E     
Referent DL    
     

 

Agenda 
s 1: Beslutning Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

1.1 Valg av referent   RA 

1.2 Godkjenning av innkalling og protokoll   RA 
1.3 Fuelpriser og slotpriser   DL 

1.4 Fordeling idrettsmidler   RA 

1.5 Prioriteringer i manifest   DL 
1.6 Godtgjørelser   DL 

1.7    RA 

 

Sak 2: Orientering Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 
2.1 Informasjon nytt styre   RA 

2.2 Klubbhus   AW 

2.3 DL orienterer 01  DL 

 

Sak 3: Diskusjon Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 
3.1 Hvordan skape en kultur hvor det er gøy å 

bidra i klubben? 
  DL 

3.2     
3.3     

3.4     
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Sak 4: Eventuelt Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

4.1 Åpent    

 

 

SAKSUNDERLAG 

Styreleder leder møtet. 
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Protokoll #4 
 

1. Beslutningssaker 
1.1. Valg av referent.  

DL er referent 
 

1.2. Godkjenning av innkalling og protokoll 
Innkalling godkjent 
Protokoll #2 og #3 ikke godkjent. Sendes ut på nytt. 

 
1.3. Fuelpriser og slotpriser 

Årsmøtet godkjente et budsjett som gikk i null 
 

• Fuelpris pr 1. juni: 19,51 kr/l. Det utgjør ca 100 kr i utgifter pr slot 

• Budsjettert fuelpris: 13,50 kr/l. Det utgjør ca 68 kr i utgifter pr slot 
 
Med i overkant av 21 000 sloter, styrer vi da mot 600 000 kr i underskudd. 
 
18. mai publiserte DL en medlemsundersøkelse om økte fuelpriser og slotpriser. Det kom 
inn 94 svar og her er en oppsummering: 

 
Det ser ut som medlemsmassen støtter økning i slotpris om det kommuniseres godt 
årsaken til dette (økte fuelpriser) 
 

Vedtak 
Slotpris øker med 30 kr (Normalhopp 325 kr, Hopperdeal 275 kr, Storhopper 225 kr) 
DL og skolesjef finner løsning på AFF 

 
1.4. Fordeling idrettsmidler 

Anna Fasting ble i april ny idrettsansvarlig. Hun har revidert «Styringsdokument for idrett» 
og laget forslag til fordeling av midler. 
 
Ingen vedtak 
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1.5. Prioriteringer i manifest 

På årsmøte kom det et forslag om å begrense prioritering for lag i helger, se sak 6.3. 
Følgende forslag ble vedtatt: «Styret ber om at årsmøtet gir styret tillit å utarbeide 
retningslinjer for manifestering som ivaretar hele medlemsmassen, også i helgene.» 
 
Generelt ønsker DL følgende prioritering: 
1. Tandem 
2. Planlagte events 
3. Planlagt laghopping 
4. Elever / funjumpers 

 
Ingen vedtak 
Til oppfølging 
 

1.6. Godtgjørelser 
Det er hentet inn tall fra andre klubber. Det er vanskelig å sammenlikne tjeneste for 
tjeneste, da det er noe ulik struktur. På enkelte godtgjørelser er vi på samme nivå og på 
andre noe under, (20-25 kr), i forhold til de klubbene vi sammenlikner oss mest med. 
 
Når dette styremøte holdes er vi midt i en ekstraordinær situasjon, med ødelagt motor på 
JMP, høye fuelpriser og bygging av nye fasiliteter. 
 
Vedtak 
Gjør ingen endring i dagens video- og instruktørkompensasjon (dersom instruktørene 
godtar dette på instruktørmøtet) 

 
2. Orienteringssaker 

2.1. Informasjon nytt styre 
Tas senere 

 
2.2. Klubbhus 

AW orienterer 
Cafe kan være klar til delvis bruk uke 25 
Brukt/balanseført 3,48 mill i kostnader 
1 mill påløper fremover 
TøFSK: Totalt 1,7 - 2,2 M kostnad etter refusjoner / støtte 
 
Arbeidet må være ferdig 25. oktober for å få ferdigattest i tide 
 

2.3. DL orienterer 
2.3.1. Flysituasjonen 

Hoppfly leide ut JMP til forsvaret i fem uker. I perioden kom JMP tilbake i helger og 
helligdager. En Caravan som var leid inn som erstatning måtte på service og vi benyttet 
derfor C-206 i 4 uker. Pga mye dårlig vær, fløy denne kun 21 løft. Uke 22 hadde vi en 
Caravan og gjorde 20 løft. 
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4. juni ble det oppdaget feil på motor på JMP. Motor blir sendt til Sveits rundt 15. juni. 
Før den tid vet vi lite om når JMP er operativ igjen. Dessverre har det vist seg vanskelig 
å få erstatningsfly, men vi har enda trua på at vi har fly fra og med onsdag 15. juni til 
JMP er operativ igjen. 
 
Se Vedlegg 01 for hva vi vet om fly fremover 
 

2.3.2. Økonomi 
Vi har gjort 253 tandemer (1060 budsjettert) (pr 13. juni) 
I 2019 hadde vi på samme tidspunkt 185. i 2019 gjennomførte vi 986 tandemer. 
Selv med 10 dager uten flyging i juli er det rimelig å anta at vi når budsjett her. 
 
Fuelpris er allerede nevnt. 
 
Hoppfly har satt opp timeprisen med 500 kr i forhold til budsjett. I et vanlig år (uten 
JMP ute av drift) ville det betydd 150 000 kr mer i utgifter. Nå er det vanskelig å spå, 
men vi må også ta i betraktning at alle flytimer over 300 er mye rimeligere og at vi 
mest sannsynlig ikke når dette nå. 
 

2.3.3. Aktivitet 
Til 13/6 har vi gjennomført ca 4300 sloter 
2019: 2833 
2018: 5718 
2017: 3868 
 

2.3.4. Stab 
Vi har greit belegg, og har noen fulltid og andre vi kan spørre fra tid til annen. Vi prøver 
også å involvere medlemmer i operative funksjoner. 
 
 

2.3.5. Utstyr 
Alle nye elevrigger er operative. 
Alle nye tandemrigger er operative. 
Alle leierigger er operative. 
 
Skydesign bytter BOC på alle nye elevrigger etter at midlertidig dispensasjon gikk ut. 
Det ser ut som at dette vil gå smertefritt uten særlig innvirkning på elevaktivitet 
 

2.3.6. Arrangementer 
Fremtidige eventer: 
Wingsuit weekend 
FS-Basic 
TrackAttack 
Bigway 
 
Vi bør jobbe med eventer i august og september 
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3. Diskusjonssaker 
3.1. Hvordan skape en kultur hvor det er gøy å bidra i klubben? 

Vi etterlyser stadig klubbmedlemmer til å holde kurs, HL, ansvarlige for innhopp, etc. Det 
virker som at vi alltid må mase og dette tar mye energi fra oss som jobber i klubben. Energi 
og tid vi kunne brukt på å utvikle klubben til det beste for alle. Samtidig er det ikke en god 
situasjon for dem som blir maset på heller. 
 
Ønsker innspill og diskusjon på hvordan vi kan skape en kultur hvor medlemmer heller ytrer 
ønske om å hjelpe til med det ene eller andre. 

 
4. Eventuelt 
 

Sak 5: Til oppfølging Dato Status Ansv. 

5.1 #04-22 Sak 1.2 Protokoll #2 og #3 ikke 
godkjent. Sendes ut på nytt. 

17.07.22  DL 

5.1 #04-22 Sak 1.5 Ferdigstille prioritering samt 
regler for dobbelmanifistering 

17.07.22  DL 

5.1 #04-22 Informasjon mht. organisering på 
Jarlsberg 
Tast på neste styremøte 

17.07.22  SL 

5.1 #04-22 Elias setter opp og koordinerer 
styremøter ut året 

17.07.22  ES 

1.3#05-21 Selge Brukt Tandemutstyr 15.03.22 Ikke ferdig DL 

     

 
 
 

 
 
Møtet ble avsluttet kl 19.45 
 
 
Neste ordinære styremøte:  Elias sender ut plan 
 


